

ERRATA

doi 10.17072/2073-6681-2024-4-168

ДОПОЛНЕНИЕ К СТАТЬЕ

Абашева М. П., Киосе О. А. «По образованию я историк...». История в научном, публицистическом и художественном дискурсах Владимира Шарова // Вестник Пермского университета. Российская и зарубежная филология. 2024. Т. 16, вып. 3. С. 111–119. doi 10.17072/2073-6681-2024-3-111-119

На стр. 112 1 столбец 3 абзац следует читать «А. Эткинд* в статье...»

*Эткинд Александр Маркович включен в реестр иностранных агентов. Дата опубликования принятого Минюстом России решения о включении в реестр 27.09.2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (дата обращения: 30.10.2024)

На стр. 112 2 столбец 1 абзац следует читать «...А. Эткинд** исследовал также...»

**Эткинд Александр Маркович включен в реестр иностранных агентов. Дата опубликования принятого Минюстом России решения о включении в реестр 27.09.2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (дата обращения: 30.10.2024)

На стр. 112 2 столбец 1 абзац следует читать [Эткинд*** 2020: 170]

***Эткинд Александр Маркович включен в реестр иностранных агентов. Дата опубликования принятого Минюстом России решения о включении в реестр 27.09.2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (дата обращения: 30.10.2024)

На стр. 117 2 столбец следует читать *Эткинд А. *****

****Эткинд Александр Маркович включен в реестр иностранных агентов. Дата опубликования принятого Минюстом России решения о включении в реестр 27.09.2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (дата обращения: 30.10.2024)

На стр. 118 2 столбец следует читать *Etkind A. ******

*****Эткинд Александр Маркович включен в реестр иностранных агентов. Дата опубликования принятого Минюстом России решения о включении в реестр 27.09.2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (дата обращения: 30.10.2024)

Эткинд Александр Маркович был включен в реестр иностранных агентов после подписания тома 16, выпуска 3 журнала «Вестник Пермского университета. Российская и зарубежная филология» в тираж 24.09.2024.

ERRATA NOTICE

Abasheva M. P., Kiose O. A. «Po obrazovaniyu ya istorik...». Istoriya v nauchnom, publitsisticheskom i khudozhestvennom diskursakh Vladimira Sharova [‘I’m a Historian by Training...’. History in the Scientific, Journalistic and Literary Discourses of Vladimir Sharov]. *Vestnik Permskogo universiteta. Rossiyskaya i zarubezhnaya filologiya* [Perm University Herald. Russian and Foreign Philology], 2024, vol. 16, issue 3, pp. 111–119. doi 10.17072/2073-6681-2024-3-111-119 (In Russ.)

On page 112 column 1 paragraph 3 should read as follows: “A. Etkind* in the article...”

*Aleksandr M. Etkind is included in the List of Foreign Agents by the Ministry of Justice of the Russian Federation. The decision on inclusion in the List of Foreign Agents was published on 27 Sep 2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (accessed 30 Oct 2024)

On page 112 column 2 paragraph 1 should read as follows: “A. Etkind** also investigated...”

**Aleksandr M. Etkind is included in the List of Foreign Agents by the Ministry of Justice of the Russian Federation. The decision on inclusion in the List of Foreign Agents was published on 27 Sep 2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (accessed 30 Oct 2024)

On page 112 column 2 paragraph 1 should read as follows: [A. Etkind*** 2020: 170].

***Aleksandr M. Etkind is included in the List of Foreign Agents by the Ministry of Justice of the Russian Federation. The decision on inclusion in the List of Foreign Agents was published on 27 Sep 2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (accessed 30 Oct 2024)

On page 117 column 2 should read as follows: *Etkind A. *****

****Aleksandr M. Etkind is included in the List of Foreign Agents by the Ministry of Justice of the Russian Federation. The decision on inclusion in the List of Foreign Agents was published on 27 Sep 2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (accessed 30 Oct 2024)

On page 118 column 2 should read as follows: *Etkind A. ******

*****Aleksandr M. Etkind is included in the List of Foreign Agents by the Ministry of Justice of the Russian Federation. The decision on inclusion in the List of Foreign Agents was published on 27 Sep 2024. URL: <https://minjust.gov.ru/uploaded/files/reestr-inostrannyih-agentov-25102024.pdf> (accessed 30 Oct 2024)

Aleksandr M. Etkind was included in the List of Foreign Agents by the Ministry of Justice of the Russian Federation after *Perm University Herald. Russian and Foreign Philology*, 2024, vol. 16, issue 3 was signed for publication on 24 Sep 2024